

Headline	Isu paip air, kenderaan berat dalam perhatian kerajaan negeri		
MediaTitle	Berita Harian		
Date	25 Feb 2019	Color	Full Color
Section	Nasional	Circulation	69,985
Page No	12	Readership	209,955
Language	Malay	ArticleSize	197 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 6,765
Frequency	Daily	PR Value	RM 20,295



Isu paip air, kenderaan berat dalam perhatian kerajaan negeri

Hulu Langat: Kerajaan Selangor akan menyegerakan penggantian saluran paip air bawah tanah yang sudah usang di Semenyih, sekiranya wujud keperluan mendesak di kawasan itu.

Menteri Besar, Amirudin Shari, berkata kerajaan negeri akan meneliti semua kawasan yang kerap mengalami gangguan bekalan air kerana paip bocor, termasuk Semenyih dan akan mempercepatkan proses penggantian jika kes kebocoran terlalu kerap.

Katanya, proses penggantian saluran paip air bawah tanah di seluruh Selangor sudah bermula sejak lima tahun lalu, namun prosesnya terpaksa dilakukan secara berperingkat kerana membabitkan kos yang besar.

"Kita memang dalam usaha gantikan 27,000 kilometer (km) paip di seluruh Selangor. Kita baru saja selesaikan beberapa fasa dalam bulan Ogos lalu.

Gerak dana RM1 bilion

"Sekarang memang prosesnya perlahan, namun mulai tahun depan, kita akan menggerakkan dana RM1 bilion setiap tahun untuk menggantikan paip lama," katanya ketika ditemui selepas Perlawanan Persahabatan Bola Sepak di Padang Awam Semenyih dekat sini, kelmarin.

Sebelum ini, *BH* melaporkan kawasan Dewan Undangan Negeri (DUN) Semenyih berdepan isu gangguan bekalan air yang kronik disebabkan kekerapan kes paip bocor di situ.

Tinjauan *BH* serta semakan di Twitter Pengurusan Air Selangor Sdn Bhd (Air Selangor) antara 7 Februari hingga 20 Februari lalu mendapati sekurang-kurangnya 11 kes gangguan bekalan air dalam tempoh 14 hari berlaku di Semenyih.

Mengulas lanjut, Amirudin berkata, kerajaan Selangor sudah menukar 4,000 km daripada 27,000 km saluran paip air dalam tempoh lima tahun, dengan purata hampir 1,000 km saluran paip ditukar setahun.

Had penggunaan kenderaan berat

Mengenai jumlah lori muatan berat yang terlalu tinggi di Jalan Sungai Lalang, Semenyih, Amirudin berkata pihaknya akan mengehadkan penggunaan kenderaan berkenaan di laluan utama penduduk beberapa kampung itu, dengan memperkenalkan jadual perjalanan kepada mereka.

Katanya, masalah jalan raya di sini diakui menjadi isu penduduk setempat, khususnya jumlah lori muatan berat berikutan wujud beberapa kuari di Jalan Sungai Lalang.

"Namun, kuari yang beroperasi di Sungai Lalang sudah hampir ditutup, hanya tinggal beberapa tahun lagi.

"Sementara itu, kita akan awasi jumlah lori yang keluar masuk di situ, termasuk memastikan jadual yang lebih seimbang dengan melihat kesesuaian perjalanan kuari serta kekerapan lori yang mengganggu laluan utama penduduk," katanya.

Hasil tinjauan *BH* sebelum ini antara jam 11 pagi hingga 11.30 pagi di Jalan Sungai Lalang mendapati hampir 100 treler, lori muatan berat, lori sampah dan lori pasir keluar masuk jalan dua hala itu dalam tempoh 30 minit, hingga mengancam keselamatan penduduk.

Headline	'Pembangunan dirancang perlu ambil kira pandangan penduduk'		
MediaTitle	Berita Harian		
Date	25 Feb 2019	Color	Full Color
Section	Nasional	Circulation	69,985
Page No	12	Readership	209,955
Language	Malay	ArticleSize	323 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 11,091
Frequency	Daily	PR Value	RM 33,273



'Pembangunan dirancang perlu ambil kira pandangan penduduk'

Hulu Langat: Persatuan penduduk di Taman Pelangi Semenyih, di sini meminta supaya sebarang projek pembangunan yang mahu dibina di sekitar kawasan tumpuan itu mesti mendapat pandangan penduduk.

Pengerusi Persatuan Penduduk Taman Pelangi Semenyih Induk, Abu Talib Ismail, berkata ketiadaan sebarang perbincangan dengan wakil penduduk menyebabkan banyak projek perumahan yang dibina di sekitar kawasan itu akhirnya menjejaskan ketenteraman masyarakat setempat.

Katanya, dua masalah dikenal pasti adalah kurangnya pembinaan rumah mampu milik serta kesesakan lalu lintas yang semakin teruk di Jalan Semenyih-Beranang, yang berpunca dari aktiviti pembangunan yang tidak seimbang.

Kurang komunikasi

"Kita sebagai persatuan penduduk adalah badan bukan kerajaan (NGO). Kita tidak memihak mana-mana parti. Kalau ada mesyuarat berkaitan pembangunan, sepatutnya pejabat penyelaras DUN (Dewan

Undangan Negeri) panggil ahli jawatankuasa kami untuk terbabit sama.

"Dari satu segi itu, saya puji ada pemaju perumahan sekitar ini yang memaklumkan kepada kami mengenai rancangan pembangunan mereka, tetapi jumlahnya tidak ramai, ramai yang tidak berbincang dengan kami," katanya.

Beliau berkata, kemungkinan pemaju sudah mengadakan perbincangan dengan ahli majlis yang dilantik atau pejabat penyelaras DUN, tetapi maklumat itu tidak sampai kepada penduduk.

"Komunikasi antara pejabat DUN atau penyelaras DUN atau persatuan penduduk sangat kurang.

"Sepatutnya kita sebagai persatuan penduduk, kalau ada mesyuarat, kami diundang untuk turut sama memberi pandangan," katanya.

Abu Talib berkata, kebanyakan projek perumahan baharu yang dibina di sekitar taman perumahannya itu membabitkan projek perumahan yang harganya melebihi RM400,000, menyebabkan ramai pembe-



Dua masalah dikenal pasti adalah kurangnya pembinaan rumah mampu milik serta kesesakan lalu lintas yang semakin teruk di Jalan Semenyih-Beranang"

Abu Talib Ismail,
Pengerusi Persatuan Penduduk Taman Pelangi Semenyih Induk

linya adalah daripada luar kawasan atau bukan penduduk dari kawasan sekitar termasuk kampung berhampiran.

Jumlah trafik meningkat

"Bila penduduk semakin bertambah, pengguna jalan raya semakin meningkat dan ini akan menyesakkan keadaan trafik di sini," katanya sambil memaklumkan, pembinaan projek perumahan baharu sepatutnya mengambil kira kemampuan trafik dan jalan raya yang ada di sini.

Tinjauan BH mendapati, banyak projek perumahan baharu bertingkat yang dibina di sekitar kawasan perumahan itu, yang menawarkan harga bermula RM350,000 hingga RM600,000 seunit.

Taman Pelangi Semenyih antara kawasan di DUN Semenyih yang sedang pesat membangun ketika ini, dengan banyak premis perniagaan dibina di kawasan sekitarnya.

Kawasan perumahan itu terletak di bawah pusat daerah mengundi (PDM) Bandar Rinching, antara PDM yang mencatatkan bilangan pengundi tertinggi di DUN terbabit.

Headline	SULTAN SELANGOR TINJAU KAMPUNG BARU		
MediaTitle	Utusan Malaysia		
Date	25 Feb 2019	Color	Full Color
Section	Dlm Negeri	Circulation	112,050
Page No	3	Readership	336,150
Language	Malay	ArticleSize	213 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 4,248
Frequency	Daily	PR Value	RM 12,744



SULTAN SELANGOR TINJAU KAMPUNG BARU

SULTAN Selangor, Sultan Sharafuddin Idris Shah melihat secara langsung pertumbuhan pesat Kampung Baru di Kuala Lumpur ketika mengadakan lawatan ke Tamu Hotel Suites, semalam. Ketibaan baginda diiringi Permaisuri Selangor, Tengku Permaisuri Norashikin.

Baginda diberi taklimat oleh Ketua Pegawai Eksekutif, Perbadanan Kampung Bharu, Zulkurnain Hassah mengenai rancangan pembangunan kawasan tersebut dengan kemajuan yang berpotensi pada masa akan datang.

Baginda berdua turut meninjau kemudahan yang terdapat di hotel yang mula beroperasi Februari tahun lepas selain turut diberi taklimat oleh Pengarah Urusan Kumpulan Zikay Group, Datuk Mohd. Khay Ibrahim berhubung pembangunan hotel setinggi 42 tingkat itu.

■ SULTAN SHARAFUDDIN IDRIS SHAH menerima cenderamata daripada Mohd. Khay Ibrahim (kiri) ketika meninjau produk hospitaliti di Tamu Hotel Suites di Kampung Baru, Kuala Lumpur, semalam. Turut berangkat, Tengku Permaisuri Norashikin. - BERNAMA

Headline	105 pendatang asing ditahan dalam operasi 7 jam		
MediaTitle	Harian Metro		
Date	25 Feb 2019	Color	Full Color
Section	Setempat	Circulation	112,705
Page No	27	Readership	338,115
Language	Malay	ArticleSize	258 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 10,125
Frequency	Daily	PR Value	RM 30,375



ANTARA warga asing diperiksa dalam operasi bersepadu, semalam.

105 pendatang asing ditahan dalam operasi 7 jam

Shah Alam: Seramai 105 pendatang asing tanpa izin (PATI) yang menginap di sekitar Seksyen 25, di sini ditahan pihak berkuasa dalam operasi bersepadu yang dijalankan di kawasan berkenaan, pagi semalam.

Operasi bermula jam 7.30 pagi itu dijalankan Ibu Pejabat Polis Daerah (IPD) Shah Alam dengan kerjasama Jabatan Imigresen Malaysia (JIM) Selangor, Majlis Bandaraya Shah Alam (MBSA) dan Jabatan Pendaftaran Negara (JPN).

Ketua Polis Daerah Shah Alam, Asisten Komisioner Baharudin Mat Taib berkata, operasi selama lebih tujuh jam dan berakhir pada jam 3 petang itu memeriksa 339 warga asing.

Menurutnya, pemeriksaan dijalankan di kawasan tumpuan warga asing bagi mengesan dua kesalahan utama yang sering dilakukan iaitu mereka tidak memiliki dokumen sah serta tinggal lebih masa.

"Hasilnya, seramai 105 PATI termasuk 10 wanita

ditahan atas kesalahan imigresen.

"Berdasarkan pecahan, tangkapan membabitkan warga Myanmar (55), Bangladesh (20), Indonesia (12), Pakistan (13), India (empat) dan seorang warga Nepal," katanya di Balai Polis Sri Muda, di sini.

Beliau berkata, semua tangkapan dibawa ke Lokap Berpusat Shah Alam untuk siasatan selanjutnya.

"Kes disiasat mengikut Seksyen 691(c) Akta Imigresen 1959 dan Seksyen

15(1)(c) Akta Imigresen 1959," katanya.

Katanya, operasi dijalankan juga adalah bagi mengesan warga asing yang terbabit dengan kesalahan jenayah.

"Polis ada menerima laporan termasuk kejadian pergaduhan sesama mereka sehingga mengakibatkan kematian.

"Justeru, operasi ini akan diteruskan dari semasa ke semasa dalam usaha mengesan mereka yang terbabit dengan kes jenayah dan seumpamanya," katanya.

Headline	Pihak berkuasa berkas 105 PATI		
MediaTitle	Kosmo		
Date	25 Feb 2019	Color	Full Color
Section	Negara	Circulation	155,996
Page No	12	Readership	467,988
Language	Malay	ArticleSize	166 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 4,325
Frequency	Daily	PR Value	RM 12,974



Pihak berkuasa berkas 105 PATI

SHAH ALAM - Seramai 105 pendatang asing tanpa izin (PATI) ditahan dalam satu operasi bersepadu melibatkan pelbagai agensi sekitar Sri Muda dan Seksyen 25 di sini semalam.

Operasi yang bermula kira-kira pukul 7.30 pagi itu turut disertai Jabatan Imigresen Selangor, Majlis Bandaraya Shah Alam dan Jabatan Pendaftaran Negara.

Ketua Polis Daerah Shah Alam, Asisten Komisioner Baharudin Mat Taib berkata, operasi selama tujuh jam itu bertujuan membanteras lambakan PATI di kawasan berkenaan.

Menurutnya, seramai 339 warga asing telah diperiksa dan hasil pemeriksaan lanjut mendapati 105 daripadanya telah melakukan pelbagai



ANGGOTA polis mengawal sebahagian PATI yang diberkas dalam operasi bersepadu di sekitar Shah Alam semalam.

kesalahan imigresen.

"Daripada 105 yang ditahan, 10 adalah wanita. Mereka terdiri daripada warga Myanmar, Bangladesh, Indonesia, Pakistan, India dan Nepal.

"Kesemua mereka

dibawa ke Lokap Berpu-sat Shah Alam untuk siasatan lanjut. Kes disiasat mengikut Seksyen 6(1)(C) dan Seksyen 15(1)(C) Akta Imigresen 1959," katanya dalam satu kenyataan di sini semalam.

Headline	Pengunjung tak tahu ada Sang Bedal		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	25 Feb 2019	Color	Full Color
Section	Selangor & KL	Circulation	160,000
Page No	20	Readership	509,000
Language	Malay	ArticleSize	567 cm ²
Journalist	HASNIZA HUSSAIN	AdValue	RM 9,672
Frequency	Daily	PR Value	RM 29,015



Ng (kiri) dan rakan tidak menyedari jaring yang dipasang di lokasi kejadian

Pengunjung tak tahu ada Sang Bedal

Aktiviti riadah di Tasik Shah Alam seperti biasa

HASNIZA HUSSAIN

SHAH ALAM

Suasana sekitar Tasik Shah Alam dilihat tenang, malah rata-rata pengunjung masih menjalankan aktiviti pada cuti hujung minggu seperti biasa semalam walaupun terdapat berita berhubung penemuan anak buaya di situ pada Jumaat lalu.

Tinjauan Sinar Harian di beberapa bahagian tasik tersebut termasuk lokasi penemuan reptilia itu menunjukkan orang ramai masih membawa anak-anak untuk bermain di taman permainan disediakan sambil mereka berjoging di trek disediakan.

Malah pengendali bot serta kayak di tasik juga masih beroperasi



Pengunjung membawa ahli keluarga beriadah seperti biasa.

seperti biasa.

Tinjauan di lokasi anak buaya itu ditemui semalam menunjukkan terdapat jaring dipasang, namun tiada kelibat haiwan berkenaan.

Pemerhatian Sinar Harian di sekitar lokasi sebaliknya menemui beberapa ekor biawak yang dilihat bertenggek atas batu dan berkeliaran di kawasan tong sampah dipercayai untuk mencari makanan.

Seorang pengunjung yang hanya mahu dikenali sebagai Ng, 42 berkata, dia dan rakan-rakan dari Persatuan GuoLin QiGong melakukan aktiviti senaman di tasik tersebut pada setiap hari sejak lebih 10 tahun lalu.

Menurutnya, ini kali pertama dia dan rakan-rakan mendengar tentang anak buaya berkenaan.

"Kami biasa jalan-jalan sekitar tasik bersenam dari jam 7 pagi hingga 1 petang tapi tak pernah nampak anak buaya... Kalau biawak banyaklah.

"Bila dengar ada buayani memang terkejutlah... Sebab semalam kami pun ada di sini tapi tak tahu pula tentang perkara tu," katanya.

Ng berkata, dia



Kehadiran biawak tidak jauh dari kawasan jaring yang dipasang untuk menangkap anak buaya yang ditemui semalam.



Ahli Persatuan GuoLin QiGong Shah Alam yang sering membuat aktiviti berdekatan lokasi kejadian mendakwa tidak pernah melihat reptilia itu.

dan rakan-rakannya juga tidak menyedari terdapat jaring dipasang Jabatan Perlindungan Hidupan Liar dan Taman Negara (PERHILITAN) bagi menangkap reptilia itu yang terletak kurang 10 meter dari pondok tempat mereka membuat aktiviti senaman.

Seorang lagi pengunjung, Mohamad Azizul Haqim Ramli, 26 juga terkejut apabila dimaklumkan berhubung penemuan anak buaya itu.

"Memang saya tak tahu langsung dan tak perasan juga jika ia ada di kongsiikan di laman sosial.

Katanya, disebabkan belum melihat sendiri reptilia yang didakwa ada di tasik berkenaan, dia percaya keadaan di situ masih selamat untuk melakukan riadah.

Semalam, seekor anak buaya tembaga bersaiz kurang semeter ditemui atas pam di tengah tasik berkenaan.

Susulan itu, anggota PERHILITAN turut memasang jaring di lokasi kejadian sebagai salah satu kaedah untuk menangkap reptilia tersebut.



AZIZUL

Headline	Sultan Selangor berkenan lawat Tamu Hotel & Suites		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	25 Feb 2019	Color	Full Color
Section	Selangor & KL	Circulation	160,000
Page No	20	Readership	509,000
Language	Malay	ArticleSize	243 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 4,145
Frequency	Daily	PR Value	RM 12,435



Sultan Selangor berkenan lawat Tamu Hotel & Suites

KUALALUMPUR - Sultan Selangor, Sultan Sharafuddin Idris Shah semalam berkenan mencemarduli melawat Tamu Hotel & Suites di Kampung Baru di sini.

Baginda diiringi Permaisuri Selangor, Tengku Permaisuri Norashikin tiba di perkara-rangan jam 11 pagi.

Turut mengiringi baginda, Menteri Hal Ehwal Ekonomi, Datuk Seri Mohamed Azmin Ali dan isteri, Datin Seri Shamidar Taharin serta Menteri Wilayah Persekutuan, Khalid Abd Samad.

Baginda meninjau kemu-

dahan yang terdapat di hotel yang mula beroperasi Februari tahun lepas termasuk menikmati pemandangan Kuala Lumpur di Restoran Suasana di tingkat 27 dan melawat kolam renang berlatar belakang KLCC di tingkat 14.

Baginda kemudian berangkat ke bilik seminar bagi sesi taklimat pembangunan hotel setinggi 42 tingkat itu, yang menelan kos pembinaan RM200 juta menyediakan 276 bilik, 128 servis suites.

Baginda meluangkan masa hampir tiga jam berada di hotel itu sebelum berangkat pulang kira-kira jam 2 petang.

Sementara itu, Pengarah

Urusan Kumpulan Zikay Group, Datuk Mohd Khay Ibrahim berkata, lawatan yang diadakan pada hari ini adalah lawatan peribadi baginda memandangkan kawasan Kampung Baru dekat dihati tuanku.

"Menerusi lawatan ini, baginda berpeluang melihat lebih dekat pembangunan di Kampung Baru melalui pemandangan dari atas.

"Hotel ini merupakan bangunan ikonik di Kampung Bharu yang boleh dianggap sebagai permata kerana lokasinya yang strategik berada ditengah-tengah segi tiga emas Kuala Lumpur," katanya.



Sultan Sharafuddin melihat pemandangan Kuala Lumpur dari tingkat 27.

Headline	Penduduk basmi denggi		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	25 Feb 2019	Color	Full Color
Section	Selangor & KL	Circulation	160,000
Page No	22	Readership	509,000
Language	Malay	ArticleSize	158 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 2,695
Frequency	Daily	PR Value	RM 8,085



Penduduk basmi denggi



Sebahagian penduduk hadir menjayakan program gotong-royong membasmi wabak denggi di kawasan perumahan mereka.

BESTARI JAYA - Inisiatif Jawatankuasa Penduduk Taman Sri Pancaran membasmi wabak denggi melalui aktiviti gotong-royong mendapat kerjasama semua pihak.

Lebih menarik, program komuniti turut disertai pemimpin setempat bersama anggota Balai Bomba dan Penyelamat (BBP) Bestari Jaya serta sukarelawan Rela.

Ahli Majlis Daerah Kuala Selangor (MDKS), Asraf Rahmat berkata, pihaknya menyokong penganjuran program seumpama itu.

"Inisiatif Pengerusi taman, Halim Ahmad wajar dicontohi kerana membantu membasmi habitat wabak denggi yang sekarang ini cukup membimbangkan.

"Usaha pembersihan kawa-

san kediaman juga membantu menceriakan taman perumahan dan mengurangkan risiko wabak pada masa akan datang," katanya.

Hadir sama, Penghulu Mukim Hulu Tinggi/Bestari Jaya, Hanis Zahari dan Pengarah Jabatan Kesihatan dan Persekitaran MDKS, Mohd Jefriee Abd Manaf.

Asraf berkata, sambutan program berkenaan bakal dilaksanakan dengan penglibatan 150 penduduk di kawasan itu.

Katanya, akan ada lebih banyak program untuk komuniti zon 5B selepas ini.

"Program ini juga antara aktiviti penting untuk mengukuhkan perpaduan zon 5B memandangkan ada 21 taman perumahan dalam zon ini," katanya.

Headline	'NO UNLOADING OF PLASTIC WASTE CARGO'		
MediaTitle	New Straits Times		
Date	25 Feb 2019	Color	Full Color
Section	Local News	Circulation	36,278
Page No	7	Readership	108,834
Language	English	ArticleSize	319 cm ²
Journalist	DAWN CHAN PORT KLANG	AdValue	RM 10,954
Frequency	Daily	PR Value	RM 32,862



BAN

'NO UNLOADING OF PLASTIC WASTE CARGO'

Customs Dept warns shipping agents against releasing plastic waste-laden containers

DAWN CHAN
PORT KLANG
cnews@nstp.com.my

THE Customs Department has issued a warning to shipping agents at seaports against releasing containers with imported plastic waste.

This followed the government's ban on the import of plastic waste, which took effect in July last year.

Customs director-general Datuk Seri T. Subromaniam said the department would

not release the containers unless one has an approved permit (AP).

"If it is plastic waste, there is no way they will get the AP.

"We have issued a strict order to shipping agents not to unload plastic waste cargo.

"Anybody who is found to have wrongly declared the cargo, for instance, if they bring in plastic waste and they declare it as 'good plastic' like polymers and resins, will have their forwarding agent licence revoked.

"Those are the steps we have taken to control the situation," Subromaniam told the *New Straits Times*.

He said there were more than 100 containers of plastic waste stranded at Westports here due to the

government's crackdown on plastic waste.

On the value of the containers, Subromaniam said it was impossible to put a figure.

"This is rubbish. So how can we put a value to it?" he said.

He said the department would ensure no plastic waste was brought into the country.

"We want to make sure that Malaysia is not used as a dumping ground. We are going all out.

"We are working with the Energy, Science, Technology, Environment and Climate Change Ministry and National Solid Waste Department Management on this," he said.

It was reported yesterday that 120 con-



Datuk Seri T. Subromaniam

ainers, some of which have yet to be declared or were falsely declared, have been left stranded in Penang Port for months.

Penang Customs Department director Datuk Saidi Ismail described the situation as serious as the port did not have space to store the containers.

He said a quick solution was needed.

He said no declarations were made as the containers required an AP.

He was quoted as saying that the agents must first declare whether the containers contained rubbish or plastic waste.

They have been left at the port here after the importers failed to produce the AP to bring in the items or have falsely declared the items as recycling waste when in fact it was rubbish, resulting in the authorities seizing the containers.

Investigations were underway with 16 investigation papers opened so far.

Headline	MBSA CUSTOMER DAY		
MediaTitle	The Star		
Date	25 Feb 2019	Color	Black/white
Section	Metro	Circulation	201,943
Page No	2	Readership	605,829
Language	English	ArticleSize	19 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 483
Frequency	Daily	PR Value	RM 1,450



MBSA CUSTOMER DAY
 Shah Alam City Council is giving out goodies to the first 100 visitors to its Hari Bertemu Pelanggan at Dewan Bankuet, Persiaran Perbandaran, Wisma MBSA on March 1 from 9.30am to 11.30am. Visitors can give feedback on the council's delivery system. For details, call 03-5510 5133 ext 1723/1373/1510.

Headline	Tourism Selangor's premier marathon event		
MediaTitle	The Sun		
Date	25 Feb 2019	Color	Full Color
Section	Media&Marketing	Circulation	149,192
Page No	10	Readership	447,576
Language	English	ArticleSize	293 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 7,519
Frequency	Daily	PR Value	RM 22,558



Tourism Selangor's premier marathon event



➤ Inspiring women to go further

THE only endorsed women's marathon in Southeast Asia - Malaysia Women Marathon (MWM2019) is back for the seventh year in a row.

Organised by Tourism Selangor, to date 7,000 runners are set to take part in the marathon on March 3, 2019, at Padang Timur in Petaling Jaya.

To commemorate this year's MWM theme, the art piece "Ode to Women" also known as "Wanita" by Malaysian artist Habsah Abang Saufi was chosen to signify empowered Malaysian women.

Tourism Selangor's general manager Noorul Ashikin Mohd Din said Habsah's painting was incorporated into the design of the t-shirts printed for the event, which symbolises gender equality.

"What's more, as though this isn't energising enough, we would like to proudly announce that we have collaborated with Swarovski Malaysia to create a symbolic medal that is decorated with precious stones from Swarovski. We can't wait to hand this one of a kind medal to you at the finish line!" she added.

Various activities have also been lined up

two days before the marathon on Feb 28 and March 1. This includes a women's expo, cultural shows and exhibition booths.

Tourism Selangor will also showcase a special promo price package to Kuala Selangor consisting of tourist hotspots such as Sky Mirror, Bukit Malawati, activities at Sekinchan, seafood dinner at Pasir Penambang and also an opportunity to see the fireflies at Kampung Kuantan.

Another special feature of MWM2019 is that runners can opt to complete the marathon at 30km. If the runners feel uncertain of finishing the distance after signing up, midway through the run they can decide to run back to the finish line. Their certificate will, however, indicate a 30km run instead of a full marathon distance.

This system will allow the runners who know that they aren't able to meet the cut time to opt for a lesser distance and still be able to run to the finish line. This feature will suit many full marathon runners who are starting to run the distance.

Tourism Selangor believes MWM2019 which has attracted the participation of international runners, has the potential to boost the state as a preferred tourism destination. The agency sees sports tourism as a huge opportunity to promote the state's profile and spur economic growth in the hospitality industry.



■ 被捕的男女外劳皆被带返警局调查。



■ 网的外劳进行检查。
巴哈鲁丁（中）和莎阿南副警区主任再迪警监（右）向落

警方移民局联合取缔 扣查105非法外劳

（莎阿南24日讯）警方今日联合移民局和各执法单位，在莎阿南两个地点展开取缔非法外劳行动，当场扣查105名非法外劳，并揭发迈汀霸市也聘请非法外劳当劳工。

此项突击行动是由莎阿南警区主任巴哈鲁丁率队，参与的各项执法单位包括移民局、莎阿南市政厅和国民登记局等。

取缔行动于今早8时至今午3时，在莎阿南第25区一间修车厂和迈汀霸市展开。

巴哈鲁丁指出，执法单位在两个地点对316名男子和

23名女子进行检查，发现有来自不同国家的95名男子和10名女子没持有合法工作准证和逾期逗留。

“105名落网的男女外劳包括7名和5名印尼籍男女外劳、19名和1名孟加拉籍男女外劳、51名和4名缅甸籍男女外劳、13名巴基斯坦籍男子等。”

他说，落网的男女皆在1959/63年移民局法令第6（1）（c）条文（没有准证）和15（1）（c）条文（逾期逗留）下被带返警局调查。



25 Feb 2019
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Sport • Page: B2 • Printed Size: 49.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 966.55
Item ID: MY0035217249

isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.



馬來西亞超級足球聯賽

第4輪

前日成绩 (23日)

霹靂	和	土地发展局联	1比1
雪兰莪发展机构	胜	霹靂经济发展局	1比0
柔佛达鲁塔克欣	胜	马六甲	2比1

昨日成绩 (24日)

彭亨	和	雪兰莪	1比1
----	---	-----	-----



unifi
馬來西亞
超級足球聯賽



擊退馬六甲 達魯塔克欣穩守第2

(吉隆坡24日訊)新賽季馬來西亞超級足球聯賽第4輪昨日展開爭奪，卫冕冠軍柔佛達魯塔克欣主场以2比1击败马六甲，在积分榜继续紧咬著领头羊吉打。

尽管柔佛达鲁塔克欣与吉打同样4仗积得10分，但后者凭借净胜球优势排在榜首。达鲁塔克欣在第34分钟打破僵局，当时马六甲球员在禁区手球犯规，裁判给出12码罚球，阿根廷籍前锋卡布雷拉主罚一蹴而就，1比0。

达鲁塔克欣在第42分钟再下一城，沙法威在左路突入禁区射成2比0。马六甲队在第77分

(马新社)
沙法威为达鲁塔克欣扩大比分。

钟由赖歇尔特扳回一城，但主队最终力保一球优势胜出。

兵败亚冠附加赛的马杯冠军“野牛”霹雳，主场只能以1比1战平土地发展局联，新赛季继续一胜难求；雪兰莪发展机构主场以1比0小胜霹雳经济发展局，取得第2场胜利，升上第4。



前朝撥雪州政府63億 納吉：錢去了哪裡？

（吉隆坡24日讯）前首相拿督斯里纳吉指出，国阵前朝政府在2009年至2017年期间，向雪州政府提供了总额63亿令吉的拨款，供道路维修、支付路灯和红绿灯电费以及支助地方政府财政。

他说，上述拨款并不包括中央政府在雪州进行的工程建设，以及中央在未经过雪州政府的情况下，所提供的人民援助。

“按常理说，前朝政府

的这笔拨款是让雪州政府帮助人民，至于钱去了哪里，这就要问时任雪州大臣（现任经济事务部长）拿督斯里阿兹敏阿里和士毛月州席补选希盟候选人莫哈末艾曼了，是不是去了士毛月呢？应该不是吧。”

纳吉是在今早透过面子书，回应艾曼周四在政治演讲中，发表“今天胜出，明天即解决所有问题”的言论。

艾曼在有关政治演讲中，揭露他获民众反映士毛月道路和基础设施问题后，发表上述言论。

纳吉也说，若有人要他列出前朝政府拨款多少钱建设和维修雪州的道路，他也愿意这么做，并称希盟曾当面指责他征税，暗地里却拿了中央政府的钱。

“想必许多人不知道这件事，希盟候选人肯定不知道，而且还在两三天前批评雪州政府呢，连希盟候选人也承认士毛月道路狭窄有坑洞、路灯不亮和垃圾堆满地的问题，难道还要投票给他们吗？”



隆廣東義山聯歡宴

郭素沁：向世界向歐盟說話

冀國民成棕油代言人

(吉隆坡24日讯)原产业部长郭素沁指出，该部即将展开的“爱马来西亚棕油”运动，除了让大马人民更深入了解棕油的好处，也希望我国人民成为棕油代言人，向世界说话，尤其是向反对棕油的欧盟说话。

她指出，马中经贸已同意和该部配合，推展“爱马来西亚棕油”运动，华总会长丹斯里方天兴也表明华总会配合，同时也协助将我国的棕油带入中国。

“我也呼吁和希望吉隆坡广东义山的所有人，一齐参与“爱马来西亚棕油”运动。”

她相信，今年将会是经济增长及我国原产品出口将会增加的年份。

郭素沁昨晚出席吉隆坡广东义山举办的新春联欢晚宴时，这么指出。出席



■吉隆坡广东义山的理事们向出席者们进行敬酒仪式：左3起为杜汉光、郑金德、李新才、罗添财、彭惹峰、李振光、陈国伟、林书德、饶安昌、何镇南、赖贞锦、黄福威、林猷广和莫文金等。

者有武吉免登区国会议员方贵伦、马华副总会长拿督斯里姚长祿、《中国报》总编辑拿督张映坤、星洲日报企业公关及业务部总经理陈金泉、吉隆坡广东义山副主席郑金德、总务林书德、副总务拿督李新才、财政彭惹峰、副财政罗添财、福利何镇南、副福利林猷广、调查杜汉光、饶安昌、董事黄福威及赖贞锦等。

此外，吉隆坡广东义山也配合马来西亚二战人民蒙难纪念碑开幕，举办一项以弘扬和平精神、二战纪念碑暨和平公园

主题的摄影比赛，并成功收获许多优质作品。

本報攝影入圍比賽

主办单位马来亚二战人民蒙难纪念碑开幕典礼工委、开幕典礼节目策划公司Busy Creative House代表所组成的评审委员会，根据参赛章程以获得最多赞、内容构思、主题表达、创业表达、原创性等准则，成功遴选10幅最终入围作品，包括《中国报》摄影记者卢淑敏。

李振光：廣東義山遭破壞交警處理

吉隆坡广东义山主席李振光坦言，广东义山可能因发展迅速而引起部分社会人士和社团的不认同，广东义山的数十座墓园遭人破坏，即使破坏程度尚可维修，但其中一个总坟却完全被破坏。

他强调，吉隆坡广东义山是属于华社而不是属于该义山的领导层所拥有，因此促请有心破坏广东义山的人好好考量，难道墓园、总坟和老祖宗得罪了他们吗？

他说，他们也已报案交由相关单位调查。

他指出，刚建竣的马来亚二战人民蒙难纪念碑是属于所有华社和开放给所有人参观，只要大家对历史有兴趣都欢迎前往考察参观和解说历史，同时也欢迎所有学校前去参观。

“马来亚二战人民蒙难纪念碑将成为新标志，同时要求方贵伦协助将此地表纳入近旅游手册中。”

李振光呼吁中央、联邦直辖区可效仿雪州政府制度化拨款给华人义山的良好施政，制度拨款给各地尤其吉隆坡华人义山，以表达政府对人民葬事、宗教文化和习俗方面的关怀。

他说，雪州梅州总会、嘉应会馆和茶阳（大埔）会馆联合举办的团拜活动起了很好的作用，因此考虑明年是否可以与其他会馆一起举办团拜。



和罗添财。
敏：左起为李新才、郑金德、彭惹峰、林书德
■李振光（右3起）颁奖给在马来亚二战人民



25 Feb 2019
Guang Ming Daily, Malaysia

Author: No author available • Section: News • Page: A8 • Printed Size: 112.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Black/white • ASR: MYR 1,282.00
Item ID: MY0035218278

 isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.



須視談判結果 阿茲敏稱只是建議

(乌鲁冷岳24日讯) 经济事务部长拿督斯里阿兹敏指出，有关废除大道收费，包括在非高峰时段可以免费使用特定大道，只是一项建议，并不是最终决定。

他强调，一切须视政府与大道公司金务大的谈判结果，才能决定是否维持或有所改变。

“有关晚上11时至清晨5时免费使用大道，只是一个建

议，胥视政府与金务大谈判结果。”

他在土毛月甘榜巴西峇鲁出席活动后对记者表示，政府须全面并深入研究收购大道特许经营权后所带来的效应，就像收购雪州水供公司也需要很长时间。

“至少我们已经开始了，在各造都做出最后决定后，我们将对外宣布最终定案。”

询及免费时段只限特定时段，希盟政府被指缺乏诚意时，阿兹敏揶揄那只是“bossku”，即前首相拿督斯里纳吉的看法。

“你听bossku讲的，你去看bossku的脸书专页，很多这样的贴文，先让各方面展开调查工作吧！”(TSO)



还是敦马定大局？
成是选民魅力争宠的舞台，是安华受落？纳吉崛起？
在等看输赢，江湖中就有此好事之人，把这场补选看
如果敦马都来了，何止是一句热闹可以形容，大家都

水开了，士毛月热了！

最近，带动《我的老板》(Bossku) 这句潮语的纳吉，闲来无事又往士毛月跑。据说，他每到一处都会掀起一阵旋风，很多选民都会跟他互动频频。
纳吉现在不只是网红，他的一语一言、一举一动更得到选民的附和。他变成人民代言人，经常批判希望政府的政策。每个批判褒贬皆有，你会惊讶的是，他真的开始在网络上受落。这情况若是在去年4月和5月间是很难或者应该说是不大可能出现的。
只不过是9个月，变化怎么会那么大？这位被称为盗贼的好像慢慢在网络世界受落，难道大家都忘了他曾经做过的事？
这场补选，优势是在土团党那边。很多人都看好纳吉可以撼动希望在这个议席的地位。但是，纳吉带起的“怪风”却让一些希望领袖觉得不是味道。纳吉固然无法凭己魅力让士毛月变成国阵的议席，希望可也不希望因为纳吉的出现让多数票

变得更少，一旦这局面出现，只会助长纳吉的威风，证明他的号召力就如白蚁般在慢慢吞噬希望的影响力。
土团党才摩拳擦掌想进军沙巴，自然不想在伸张版图前夕马前失蹄。士毛月的胜负跟雪州政权一点关系都没有，却跟政治版图有很大的关系。土团党在这场补选是可以输，却是输不起。国阵想在这场补选中争取胜利，却也明白那是说比做更难的事情。既然如此，何不放开来打，能拿多少就拿多少，重要的是拉低多数票。
在敢强我弱的时候，千万不要妙想天开，要认清事实。反对党的精神就是这样，无论你的背景是什么，当打不赢的时候，你只要能拉低对方多数票，精神上就是赢了。
因为有着纳吉的搅局，候任首相安华依布拉欣不敢轻敌，最近频频在选区内出现，积极为竞选的盟友土团党候选人造势，面对纳吉挑起的议题，他用词谨慎、

避重就轻。如果一切顺利，他应该是在一年后就会是我国第8任首相，等了这么久，这迟了20年才来的春天，他自然不想搞砸。
骆冰不想说安华和阿兹敏这么卖力是演出为了争宠或是加分，给盟友站台是盟友应尽的责任。只是，江湖在传安华任相有变，阿兹敏伺机而动的时刻，看到两位公正党巨头于土团党忙进忙出，人家多想也情有可原。只要是没有坐上首相这个位子之前，没有人可以说他是稳稳的，不然20年前的局势早就变了，哪需要等到20年后。
水开了，雪兰莪士毛月州议席热了！希望政府在补选投票前夕宣布几项惠民政策，从3月1日起降人头税、4大道收费站将分时段免费。然后呢？还会有其他让人民老板听了会高兴的宣布？当然，这些政策未必是跟补选有关，土团党在这个议席是稳稳的，稳如泰山的地方哪里需要用糖果来哄弄选民，只是一切都是那么巧而已。
想当年，国阵执政时，若是在补选前夕有这种类似宣布，反对党肯定说它是糖果政策，叮叮再叮叮、提醒再提醒，小心

这是先甜后苦的政策。那些年，逢补选或大选，反对党一定会说这是一场极度非常又不公平的竞选平台，现在不同了，这是公正的竞选，政府的惠民宣布是时机上的巧合，跟补选是没有关系的，反对党就不要太多心。
很多人都认定，土团党要保住士毛月没有悬念，只是时间上的问题。江湖就不一样，一位前首相和候任首相都来了，二度拜首的首相会不会也像金马仑国席补选那样也去呢？如果敦马都来了，何止是一句热闹可以形容，大家都在等看输赢，江湖中就有此好事之人，把这场补选看成是选民魅力争宠的舞台，是安华受落？纳吉崛起？还是敦马定大局？
今天的纳吉像奇兵，也像突击队员，真爽就出现，让这个议席增添着头。奇兵使用的招术未必会让你取得胜利，只是突击本来就是来打击，若是可以借由打击而取得突破性成绩，情形就大大不同。大家都在等着看戏，看看结合现任和候任首相的希望能争取到多少张支持票？而那个目前注重排场，现在戴上打游击的纳吉又能给国阵候选人党路怎样的支持力？#



邱订春:料2年内竣工 张圣宫建新宫不敷180万

(巴生 24 日讯) 巴生中路张圣宫新宫建委会主席邱订春表示, 新宫建筑费预计 300 万令吉, 包括内部装潢, 料于两年内全部竣工, 惟至今筹募款项尚不敷 180 万令吉, 盼各界善长仁翁慷慨解囊, 共襄盛举。

他昨日在新宫开工柱桩奠基仪式上, 感谢嘉宾出席见证

此历史性一刻。

感谢已故许中诚

“我们今天能顺利举行这项仪式, 也必须先感谢本宫已故会务顾问拿督许中诚, 他生前致力协助争取本宫庙地、办理土地换名和种种手续, 还有取得官方建筑图测申请等。”

他说, 许中诚生前尽心尽力推动张圣宫建庙大计, 可谓“鞠躬尽瘁, 死而后已”, 今天他无法与大家一起见证此刻, 但其奉献精神永在, 让大家永远怀念和感激他。

“新宫建筑图测于去年尾取得官方各造核准后, 接着通过招标, 经过建委会、绘测师、建筑工程师、估计师等审核、协商及议价后, 最终决定由本市一家建筑公司承包兴建。

他说, 该宫希望承包商全力以赴, 在限期内提早完成工程; 也感谢雪州政府拨出庙地供建庙及拨款资助。

黄政树捐5万元

该宫执行主席黄政树指出, 他曾出任两届主席职位, 兴建新宫是其与理事们多年心愿, 现找到一片庙地及开工兴建, 心里感到欣慰, 为此, 本身特别捐献建庙基金 5 万令吉, 盼落实个人心愿及能引起抛砖引玉作用。

他也希望该宫顾问团、理事会、社会贤达、各界善信男女鼎力支持, 出钱又出力, 助一臂之力加快完成建筑工程, 让该宫香火鼎盛。

出席者包括巴生中路张圣宫主席黄德生、永久会务顾问拿督黄德和博士、马来西亚三清道教总会总会长李炎辉、该宫永久会务顾问黄德和、财政陈天财、主席黄德生、市议员黄智荣、市议员严玉梅及嘉宾拿督吴亚烈等。



巴生中路张圣宫新宫举行柱桩奠基大典, 左六起陈天财、黄政树、黄德生、黄智荣、邱订春、黄德和、严玉梅及吴亚烈等。

庄秀春：扩大经济蛋糕 政府须加紧招商引资

(巴生 24 日讯) 马来西亚庄严宗亲总会长拿督庄秀春认为，政府须加紧招商引资，并参考雪州政府相关政策，善用我国优势，扩大经济蛋糕，照顾人民的福祉。

他说，如今大家都感受到经济景气对各行业的冲击，并为了生活开销而束紧腰带。我们明白新政府需要时间摸索，惟国际政治经济局势变化很快，时间和机遇都不等人。

“雪州政府有超过十年的执政经验，人民希望在希望政府的领导下，推行更多有效的经济政策，尽快使我国经济复苏与走上轨道，让百姓们安居乐业和过美好的日子。”

“在这方面，中央政府可参考雪州政府的一些政策，尤其是在招商引资这部分。”

庄秀春昨晚出席雪隆庄严宗亲会所举办的“天蓬迎春赢战 2019”新年联欢会，在致

词时如此表示。

他希望新政府逐步能落实大选时的竞选宣言，首重关系到人民生计的经济政策，并制定明确方向及清楚内容，减轻商家成本，带动市场活力。

“我们也明白，不论是落实宣言或是经济改革，都需要时间才会看到成效。当然，重要的是方向和政策对了，走在正确的轨道上，就会一定看到成果，才不会事倍功半。”



嘉宾进行捞生仪式，左起庄迪祺、陈如坚、庄祥发、庄秀春、庄博融、庄德枝、严崇光、庄兴发及庄木成。

庄祥发：新春联欢会 向晚辈传承传统文化

雪隆庄严宗亲会会长庄祥发表示，在新的一年里，希望我国人民团结一致体现国家的中庸精神，促进社会的和谐与进步繁荣。

他在致词时指出，农历新年是华人家庭传统团聚的好日子，一年一度的新春联欢会，

也就是秉持这样的优良传统文，借此向晚辈传达传统文化的重要性，加强对传统文化的认识。雪隆庄严宗亲会今年主办 3 项新春活动，包括拜访慈善团体、第二在元宵节新春团拜、第三新春联欢晚宴。同时，昨晚也颁发新春慈善施

赠，捐助四家慈善团体，包括富爱之家、慈爱之家、金鹰俱乐部（老人院）和巴生残障儿童中心。

当晚的出席嘉宾包括雪州行政议员拿督邱章钦代表巴生市议员陈如坚、总会常务顾问拿督斯里庄博融、总会常务顾问及雪隆分会创会人之一庄德枝、顾问庄木成、总会署理总会长严崇光、总会总秘书庄兴发、晚宴筹委会主席庄迪祺等。

庄秀春：面对全球化挑战 我国华商须自我增值

庄秀春指出，在面对世界贸易全球化趋势下，我国的华商也面对严峻的挑战。

“面对全球化，我国商家必须自我增值来迎接挑战。这也是庄严总会设立商机交流群网络平台的主要目的。”

他说，通过交流，交换商业讯息，为年轻一代寻找新商

机或扩大商业的版图。

另一方面，庄秀春透露，总会今年 6 月 8 日的 20 周年筹备工作在进行中，会庆特刊则需要各界的大力支持刊登广告。

同时也欢迎成为当晚宴会的鸣锣、击鼓及剪彩人，以赞助宴会经费。



李振光：有心破坏者需考量 隆广东义山属于华社

(吉隆坡 24 日讯) 吉隆坡广东义山主席李振光坦言，广东义山或因发展迅速，引起部分社会人士和社团的不认同，而故意破坏！

他说，广东义山有数十座墓园遭人破坏，虽破坏程度尚可维修，但其中一个总坟却完全被破坏。

他昨晚出席吉隆坡广东义

山举办的新春联欢晚宴时强调，吉隆坡广东义山是属于华社而不是属于该义山领导层拥有，促请有心破坏广东义山的人好好考量，难道墓园、总坟和老祖宗得罪了他们吗？

他说，该会已报案交由相关单位调查。

他也指出，刚建竣的马来亚二战人民蒙难纪念总碑是属于所有华社和开放给所有人参观，只要大家对历史有兴趣，欢迎前往考察参观和解说历史，也欢迎学校到来参观。

“马来亚二战人民蒙难纪念总碑将成为新标志，我要求武吉免登区国会议员方贵伦协助将此地纳入旅游手册中。”

李振光也呼吁中央、联邦直辖区可效仿雪州政府制度化拨款给华人义山的良好施政，制度拨款给各地尤其吉隆坡华人义山，以表达政府对人民葬事、宗教文化和习俗方面的关怀。

他说，雪州梅州总会、嘉应会馆和茶阳（大埔）会馆联合举办的团拜活动起了很好的作用，因此考虑明年是否可以与其他会馆一起举办团拜。



吉隆坡广东义山的理事们向出席者们进行敬酒仪式；左三起为杜汉光、郑金德、李新才、罗添财、彭惹峰、李振光、陈国伟、林书德、饶安昌、何振南、赖贞锦、黄福威、林猷广及莫文金等。

隆广东义山配合二战总碑开幕 弘扬和平办摄影赛

吉隆坡广东义山配合马来亚二战人民蒙难纪念总碑开幕，举办一项以弘扬和平精神、二战纪念碑暨和平公园主题的摄影比赛，并成功收获许多优质作品。

主办单位马来亚二战人

民蒙难纪念总碑开幕典礼工委、开幕典礼节目策划公司 Busy Creative House 代表所组成的评审委员会，根据参赛章程以获得最多赞、内容构思、主题表达、创业表达、原创性等准则，成功选

10 幅最终入围作品。

出席者有武吉免登区国会议员方贵伦、马华副总会长拿督斯里姚长禄、吉隆坡广东义山副主席郑金德、总务林书德、副总务拿督李新才、财政彭惹峰、副财政罗添财、福利何镇南、副福利林猷广、调查杜汉光、饶安昌、董事黄福威、赖贞锦等。



宪报关帝庙文化馆待雪大臣签名

吉隆坡24日讯 | 雪州行政议员拿督邓章钦透露，雪兰莪非伊斯兰事务委员会在去年已批准了雪隆惠州会馆申请的关帝庙文化馆，如今只待雪州务大臣阿米鲁丁的签名，就可以写进宪报。

「雪隆惠州会馆所申请的关帝庙文化馆新地点落在士毛月一带，所有的程序都已过审，如今只要雪兰莪州务大臣签名批准写进宪报，接著就可以向市议会提呈发展图测，著手关帝庙的建设工作。」

他称，他在去年大选前，曾承诺只要雪隆惠州会馆按照程序申请，将会尽快解决关帝庙文化馆的地契问题，而他在大选后仍在州政府内，因此可以很好地做跟进工作。

邓章钦今日在雪隆惠州会馆举行的「2019年己亥年新春大团拜」活动上，发表上述谈话。

他也提醒，雪兰莪非伊斯

兰事务委员会一般会给予新庙5000令吉的建庙基金，但并非自动拨款，而是需要建庙负责单位必须提出申请，因此促请负责的雪隆惠州会馆理事要多加留意。

他说，由于他跟进此事，因此他今日抵达这场活动时，有惠州会馆的领袖感谢他的帮忙，但他却认为，雪隆惠州会馆按照程序申请，会馆可以感谢州政府有好的政策，而不必特别感谢他帮忙，他也仅是依章行事。

雪隆惠州会馆会长拿督李新才指出，惠州会馆的新春大团拜正好落在年二十日，即传说中的女娲补天的天穿日，这也是客家人（中原人）最重要的过年日子，过了天穿才算是过了年。

他说，虽然马来西亚没有宛如中国北方一年四季之分的春天，但大家也深深领会到新年带来的新希望及春的新气息，并寄语大家创立新思维，勇敢迎接新环境。



隆广东义山抨恶意破坏墓园

吉隆坡24日讯 | 吉隆坡广东义山主席李振光揭露，广东义山在年初六时，有数十座坟墓遭到恶意破坏，所幸破坏程度尚可修复，但其中一个总坟却完全被破坏，他怀疑是「有心人士」不满或嫉妒广东义山近年来的快速发展而使出的手段！

他奉劝破坏者停手，并尊重已逝的老祖宗们，同时义山领导层已针对破坏事故，向警方报案。

他说，广东义山可能是因为发展太过迅速，而招惹部分人士和社团的不认同，而通过破坏义山坟墓要把广东义山拉下来。不过他强调，吉隆坡广东义山是属于整个华社的，并非属于该义山的领导层，因此他呼吁破坏分子好好思考，难道墓园、总坟和老祖宗开罪他们了？

李振光是在昨晚出席由吉隆坡广东义山举办的「新春联欢晚宴」致词时，如是表示。陪同出席者，还包括原产业部长郭素沁、首相对华特使陈国伟、武吉免登国会议员方贵伦、马华副总会长拿督斯里姚长禄、吉隆坡广东义山副主席郑金德、总务林书德、副总务拿督李新才、财政彭蕊峰、副财政罗添财、福利何镇南、副福利林献广、董事杜汉光、饶安昌、黄福威、赖贞锦和龙家杰等。

此外，李振光也指出，随

著希望政府成功执政中央，相信广大的华社民众皆期盼，政府能制度化拨款予义山。他希望，中央政府可效仿雪州政府制度化拨款给华人义山的良好施政，制度拨款给各地尤其吉隆坡华人义山，以表达政府对人民葬事、宗教文化和习俗方面的关怀。

李振光强调，新建的马来西亚二战人民蒙难纪念总碑是为开发华社的，只要是有意参观和追溯历史的，无论是个人还是各学府组团莅临，皆无任欢迎。

为转型而努力

「很感激武吉免登国会议员方贵伦答应，把这刚落成的广东义山新标志纳入到全新的旅游导览手册之中。」

最后，他表示，今年雪州梅州总会、嘉应会馆和茶阳（大埔）会馆联合举办的团拜活动起了很好的作用，因此他们考虑明年，由广东义山连同6大华团馆一起举办团拜活动。

另外，陈国伟认为，广东



吉隆坡广东义山周六晚举办「新春联欢晚宴」，一众理事连同贵宾一起来宾敬酒。前排左起为杜汉光、郑金德、李新才、罗添财、彭蕊峰、李振光、陈国伟、林书德、饶安昌、何镇南和赖贞锦。

义山会被中伤，是因为树大招风，广东义山多年来都在为了转型而努力，已经成为全马最具前瞻性，最有特别地位的义山，即便万箭穿心，也要无所畏惧地继续走下去。

他勉励广东义山说，受到中伤或遭人嫉妒，是在所难免的，但是这并不影响广东义山未来的发展，包括兴建涵盖宴会厅在内的8层楼高办公大楼；只要是对的事情，广东义山可以放心去进行。



isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.

(土毛月24日)行动党元老林吉祥带领多名雪州及森州州议员造访土毛月新村及武来岸新村为希望土毛月州席候选人拉票,受到大批华裔选民的热情欢迎!

率希盟眾領袖拉票 林吉祥現身大受歡迎

安州议员欧阳捍华、双溪比力州议员刘天球、莲花苑州议员黎淮祺、公正党武吉兰棉州议员黄洁冰、雪州行动党宣传秘书张菲倩、森州行政议员张昭翔和陈丽群。林吉祥在会上强调,改变不可能只用一两年时间,重要的是方向正确;而希望和行动党绝对不会为五斗米折腰。他呼吁土毛月州选民继续支持希望,确保改革继续,并从政治、经济和教育等方面,创造新的马来西亚。



林吉祥(前排右五)带领多名州议员和希盟领袖到访武来岸,为希望土毛月州议席候选人助选。左起为黄洁冰和刘天球;右二起为张菲倩、陈丽群及张昭翔。

陸兆福：需時間兌現承諾 給希盟候選人一個機會



陸兆福劝士毛月选民不要放弃支持希望,以便政府能有更多时间兑现承诺。

陆兆福促请土毛月选民不要轻易放弃,毕竟希望执政中央至今仅9个月,还需更多时间一步步兑现承诺。

他强调,在希望的精神下,无论哪个成员党上阵补选,行动党都会给予支持,也希望大家给希望土团党土毛月州席补选候选人艾曼一个机会。

“不是不允许有反对党,但应该是个有原则和建设性的;贪污滥权者没有资格。”

欧阳捍华强调,国民有投票的责任和义务,土毛月州席补选不会影响雪州和中央政府,但却对大马未来5至10年的政局起着极大作用。

他说,国阵和伊党公开合作,以支持种族和宗教极端政治为议程;而土毛月补选就是他们试探选民反应机会。

“为了民主和中庸的社会,土毛月选民一定要支持希望。”

黎淮祺：政策需时间落实

黎淮祺表示,毛毛虫蜕变成蝴蝶的过程很痛苦,希望政府的一些政策不是不好,而是需要时间去落实。

张昭翔提醒,土毛月州席补选决定着雪州和中央政府的执政方向,希望土毛月和武来岸的选民能继续支持希望,确保武来岸持续获得发展。

黄洁冰也呼吁选民善用选票,别再给国阵做议员的机会,应该选择廉洁和努力州议员。

歐陽捍華： 華裔選民仍傾向支持希望

也是雪州行动党署理主席的欧阳捍华说,根据该党在土毛月举办咖啡店论坛的反应来看,他相信华裔选民仍倾向支持希望。

他也针对部分土毛月选民不满当地基建在509后不获提升,包括新村内有消防栓在火灾发生时无法正常操作一事指出,消防栓以往属联邦政府的管辖范围,且每个新村都有不完善之处,当地市议员和村长有必要正视。

黎淮祺则表示,他任

加影市议员期间,曾领养土毛月新村,且也曾经在市议会会议上,要求消防局检查新村内的消防栓。而当时声称,村内仅一两个消防栓失灵,并由其他地方取代。

“我们当时在中央只是反对党,所以只能提出看法和要求。随着希望执政中央后,我在本身的州选区与班登英达的消防局关系良好,该局也积极在新村和社区检查消防栓,相信土毛月也不例外。”



阿兹敏:非最終決定 特定時段免路費屬建議

(乌鲁冷岳24日讯)经济事务部长拿督斯里阿兹敏说,有关废除大道收费,包括在非高峰时段可以免费使用特定大道,只是一项建议,但不是最终决定。

他说,首相办公室昨日针对大道过路费所做的宣布,只是一项建议,胥视政府与大道公司金务大展开谈判后,才能决定是否维持或有所改变。

胥视谈判结果

“有关晚上11时至清晨5时免费使用大道,只是一个建议,胥视政府与金务大谈判结果。”

阿兹敏在士毛月甘榜巴西峇鲁出席活动后对记者说,政府须全面并深入研究收购大道特许经营权后所带来的效应,一如在收购雪州水供公司时,

也需要很长时间。

“但至少我们已经开始了,在各造都做出最后决定,我们将对外宣布最终定案。”

询及免过路费只限特定时段,希盟政府被指缺欠诚意时,阿兹敏揶揄那只是“bossku”,即前首相拿督斯里纳吉的看法。

“你听bossku讲的,你去看bossku的脸书专页,很多这样的贴文,先让各造展开调查工作吧。”

谈妥后才公布收购成本

另外,阿兹敏陪同雪兰莪苏丹沙拉夫丁殿下与苏丹后东姑诺拉西京到访吉隆坡甘榜峇鲁Tamu & Suites酒店后对记者说,经济事务部会在所有事宜谈妥后,发声明公布收购大道的预估成本。

他保证政府拟收购4条大道的特许经营权,不会影响到其他人民权益相关的计划。

他说,政府开始与金务大(Gamuda Bhd)洽谈收购该公司旗下4条大道,即白蒲大道(LDP)、西部疏散大道(Sprint)、沙阿南大道(Kesas)和精明隧道(SMART),旨在兑现希望联盟在第14届大选的竞选承诺。

“这是我们在大选许下的承诺,不过目前正在进行谈判,以便能分阶段进行,因为这对国家财政的影响很大。”

“我们须确保不会影响到其他经济发展,我们落实竞选承诺也希望能同时兼顾推动经济发展。”

“我们的承诺很明确……不过有必要进行全面探讨,因为我们不希望有关承诺会影响到其他有必要关注的事。”



巴生中路張聖宮 新宮建費不敷180萬



巴生中路張聖宮新宮舉行奠基柱樁大典。左六起為陳天財、黃政樹、黃德生、黃智榮、邱訂春、黃德和、嚴玉梅及吳亞烈。

(巴生24日訊)巴生中路張聖宮新宮建築費包括內部裝潢預計耗資300萬令吉，料可在2年內全部竣工。

巴生中路張聖宮新宮建委會主席邱訂春昨午在新宮奠基石柱禮上說，該宮至今籌募到的款項尚缺180萬令吉，希望各界善長仁翁慷慨解囊，共襄盛舉。

“我要代表巴生張聖宮萬分感謝大家，也感謝已故會務顧問拿督許中誠生前為爭取本宮廟地、辦理土地轉名和種種手續及取得官方建

筑圖測的申请，尽心尽力。”

感謝雪政府拔廟地

他說，該宮希望他們全力以赴，以期在限期內提早完成工程，同時感謝雪州政府撥出廟地，供該宮建廟及撥款資助。

黃政樹移交5萬捐款

在会上移交5萬令吉捐款的該宮執行主席黃政樹指出，他曾出任2屆主席職位，興建新宮是

他和理事多年的理想，如今能找一片廟地及开工兴建，令他感到兴奋。

他希望捐獻建廟基金5萬令吉，落实个人心愿及能引起地磚引玉的作用，也希望該宮顧問團、理事会、社会贤达、各界善信男女鼎力支持、出钱又出力，加快该庙建筑工程。

出席者包括巴生中路張聖宮永久會務顧問拿督黃德和、會務顧問黃政樹、主席黃德生、財政陳天財、馬來西亞三清道教總會會長李炎輝、巴生市議員黃智榮及嚴玉梅。



isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.



士毛月 補選
N24
提名:16/2(星期六)
投票:02/3(星期六)

马华党员频频呐喊“统考”，引起希盟支持者不满叫骂，警方最终出面要求马华党员停止演讲。

双方支持者相互叫骂，讲座会现场气氛一度紧张，所幸没有发生冲突事件。

火箭馬華打對台 支持者互叫罵 氣氛緊張 警方叫停



张念群为希盟士毛月州议席补选助选，站台演讲。

(士毛月24日讯) 行动党及马华同时在同一地点为士毛月州议席补选进行造势讲座，由于双方支持者互相叫骂，现场气氛紧张，最终警方出面要求双方停止演讲，支持者才渐渐散去。

行动党今晚8时在士毛月柏林花园创世纪美食坊前的空地举行讲座，邀来行动党元老林吉祥、教育部副部长张念群、部分雪州州议员站台。

不过，马华恰巧也在同一时刻在同一地点，距离行动党舞台约100公尺处举办政治讲座，并邀来马华总秘书拿汀巴杜卡周美芬及雪州马华公共投诉局主任赵启兴等人为国阵士毛月州议席补选助选。

现场以希盟支持者居多，行动党及马华各领袖轮流上阵演说，但现场过于嘈杂，各方聆听讲座者备受干扰。另外，数名选举委员会（SPR）和警方也在现场驻守，维持双方讲座秩序。

“统考”声引希盟支持者不满

正当张念群上台演讲时，恰巧另一方周美芬也在台上演说，双方炮火连开一阵子，引起双方支持者互相叫骂。尔后，马华党员再次拿起麦克风，连声叫喊“统考”，此举更是引起希盟支持者不满，纷纷起身叫骂，现场气氛紧张。

最终，警方先出面制止马华党员，要求他们收起麦克风，并前往行动党舞台促请张念群等人收起麦克风，双方讲座因此结束，人群也渐渐散去。

现场的警官指出，讲座会现场有约300人，尽管没有发生任何冲突，不过警方为避免双方支持者继续互相叫骂引发冲突，才要求双方停止演讲。

但行动党党员称，张念群是当晚行动党最后一名演讲者，行动党讲座并非因为警察出面才提早收场。



马华党员频频呐喊“统考”，引起希盟支持者不满叫嚣，警方最终出面要求马华党员停止演讲。

→双方支持者相互叫嚣，讲座会现场气氛一度紧张，所幸没有发生冲突事件。



火箭馬華打對台支持者互叫器

氣氛緊張警方叫停



士毛月
補選

提名:16/2(星期六)
投票:02/3(星期六)

(士毛月24日讯)行动党及马华同时在同一地点为士毛月州议席补选进行造势讲座，由于双方支持者互相叫嚣，现场气氛紧张，最终警方出面要求双方停止演讲，支持者才渐渐散去。

行动党今晚8时在士毛月柏林花园创世美食坊前的空地举行讲座，邀来行动党元老林吉祥、教育部副部长张念群、部分雪州州议员站台。

不过，马华恰巧也在同一时刻在同一地点，距离行动党舞台约100公尺处举办政治讲座，并邀来马华总秘书拿汀巴杜卡周美芬及雪州马华公共投诉局主任赵启兴等人为国阵士毛月州议席补选。

“统考”声引希盟支持者不满

现场以希盟支持者居多，行动党及马华各领袖轮流上阵演说，但现场过于吵杂，各方聆听讲座者备受干扰。另外，数名选举委员会（SPR）和警方也在现场驻守，维持双方讲座秩序。

正当张念群上台演讲时，恰巧另一方周美芬也在台上演说，双方炮火连开一阵子，引起双方支持者互相叫嚣。尔后，马华党员再次拿起麦克风，连声叫喊“统考”，此举更是引起希盟支持者不满，纷纷起身叫嚣，现场气氛紧张。

最终，警方先出面制止马华党员，要求他们收起麦克风，并前往行动党舞台促请张念群等人收起麦克风，双方讲座因此结束，人群也渐渐散去。

现场的警官指出，讲座会现场有约300人，尽管没有发生任何冲突，不过警方为避免双方支持者继续互相叫嚣引发冲突，才要求双方停止演讲。

但行动党党员称，张念群是当晚行动党最后一名演讲者，行动党讲座并非因为警察出面才提早收场。



(乌鲁冷岳24日讯)经济事务部长拿督斯里阿兹敏说,有关废除大道收费,包括在非高峰时段可以免费使用特定大道,只是一项建议,但不是最终决定。

胥视谈判结果

他说,首相办公室昨日针对大道过路费所做的宣布,只是一项建议,胥视政府与大道公司金务大展开谈判后,才能决定是否维持或有所改变。

阿兹敏: 非最终决定 特定时段免路费属建议

“有关晚上11时至清晨5时免费使用大道,只是一个建议,胥视政府与金务大谈判结果。”

阿兹敏在士毛月甘榜巴西峇鲁出席活动后对记者说,政府须全面并深入研究收购大道特许经营权后所带来的效应,一如在收购雪州水供公司

时,也需要很长时间。

“但至少我们已经开始了,在各造都做出最后决定,我们将对外宣布最终定案。”

询及免过路费只限特定时段,希盟政府被指缺乏诚意时,阿兹敏揶揄那是“bossku”,即前首相拿督斯里纳吉的看法。

“你听bossku讲的,你去看bossku的脸书专页,很多这样的贴文,先让各造展开调查工作吧。”

谈妥后才公布收购成本

另外,阿兹敏陪同雪兰莪苏丹沙拉夫丁殿下与苏丹后东姑诺拉西京到访吉隆坡甘榜峇鲁Tamu & Suites酒店后对记者说,经济事务部会在所有事宜谈妥后,发声明公布收购大道的预估成本。



சிலாங்கூரில் நிறைவான சேவையாற்ற 10 ஆண்டு; நம்பிக்கைக் கூட்டணிக்கு 10 மாதம் போதுமா?

(ஆறுமுகம் பெருமாள்)

சிப்பாங், பிப்.25-

நடந்து முடிந்த நாட்டின் பொதுத்தேர்தலின்போது சிலாங்கூர் மாநிலத்தில் நம்பிக்கைக் கூட்டணி 51 இடங்களில் வெற்றி கொள்வதற்கும் மக்கள் விரும்பும் வகையிலான அபரிமித சேவைகளை நிறைவாக வழங்குவதற்கும் குறைந்தது பத்து ஆண்டுகள் தேவைப்பட்டதாக சிலாங்கூர் மாநில ஆட்சிக்குழு உறுப்பினர் வீ.கணபதி ராவ் கூறினார்.

இந்நிலையில், முந்தைய தேசிய முன்னணி அரசாங்கத்தால் ஏற்படுத்தப்பட்டுள்ள பல ஆயிரம் கோடி கடன்களுக்கு மத்தியில் ஆட்சியைக் கைப்பற்றியுள்ள இந்த பத்து மாதங்களில் மக்களிடம் வழங்கிய வாக்குறுதிகளை நிறைவேற்றுவதற்கு நம்பிக்கைக்



வீ.கணபதி ராவ்-க்கு நினைவு பரிசு வழங்கியபோது

கூட்டணி அரசாங்கத்திற்கு கால அவகாசம் வழங்க வேண்டும் என அவர் கருத்துரைத்தார்.

இனப்பாகுபாடு இல்லாத ஆட்சி முறையை வழங்கிவரும் நம்பிக்கைக் கூட்டணி அரசாங்கத்திற்கு

மக்கள் தொடர்ந்து ஆதரவு வழங்கி வருவர் என நம்பிக்கை தெரிவித்த அவர், செமினி இடைத்தேர்தலில் நம்பிக்கைக் கூட்டணி வேட்பாளருக்கே மக்கள் வாக்களிப்பார்கள் என்று

எதிர்பார்ப்பதாகவும் கூறினார்.

நேற்று காலை இங்கு சிப்பாங் பண்டார் பாரு சாலாக் திங்கியில் நடைபெற்ற தமிழர் திருநாள் நிகழ்வில் கலந்துகொண்டு அவர் உரை நிகழ்த்தினார்.

சிப்பாங் மாவட்ட சிலம்பகமுகத்தின் ஏற்பாட்டில் சிப்பாங் மாவட்ட வட பகுதி இந்திய சமூகப்பிரிவின் ஆதரவுடன் இவ்விழா நடைபெற்றது.

காலை முதல் மாலை வரை நடைபெற்ற இவ்விழாவில் தமிழ்நாடு தோப்புத்துறை கவிஞர் தவபாலன் கலந்துகொண்டதுடன் நமது பாரம்பரிய விளையாட்டுகளான மயிலாட்டம், ஓயிலாட்டம், கரகாட்டம், தோரணம் பின்னுதல், கோலமிடல், உறியடித்தல் போன்ற போட்டிகளுடன் சிலம்பக் கண்காட்சியும் இடம்பெற்றது.



தேசிய முன்னணிக்கு வெற்றி வாய்ப்புகள் பிரகாசம்



செமினி, பிப். 25-

செமினி இடைத்தேர்தலில் தேசிய முன்னணி வேட்பாளர் ஜக்காரியா ஹனாஃபிக்காக முன்னாள் பிரதமர் டத்தோ ஸ்ரீ நஜீப் துன் ரசாக் தீவிர

வாய்ப்புகள் பிரகாசமாக இருப்பதாகக் கூறியுள்ளார்.

உயரிய பதவி வகிக்கும் பொருளாதார அமைச்சர் டத்தோ ஸ்ரீ அஸ்மின் அலி, சிலாங்கூர்

பிரச்சாரத்தில் ஈடுபட்டு வருகிறார்.

தாமான் தாசேக் கெசுமாவில் நடைபெற்ற ஒரு கூட்டத்தில் கலந்து கொண்ட அவர், செமினியின் தேமு வெற்றி பெறுவதற்கான

மந்திரி புசார் அமிருடின ஷாரி போன்றோர் கலந்து கொள்ளும் நம்பிக்கைக் கூட்டணி கூட்டங்களை விட தேசிய முன்னணி நிகழ்ச்சிகளில் அதிகமான மக்கள் கலந்து கொள்வது இதைக் காட்டுகிறது என்று அவர் சொன்னார்.

எனக்கு இங்கு கிடைத்துள்ள வரவேற்பு அஸ்மினுக்கும் அமிருடினுக்கும் கிடைத்ததா என்று அவர் வினவினார்.

தாமான் தாசேக் கெசுமாவில் தாங்கலந்து கொள்ளும் இன்றைய நிகழ்ச்சியில் ஆயிரத்துக்கும் மேற்பட்டவர்கள் வந்திருப்பதை அவர் சுட்டிக்காட்டினார்.



25 Feb 2019
Makkal Osai, Malaysia

Author: No author available • Section: News • Page: 3 • Printed Size: 201.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 1,315.64
Item ID: MY0035220177

isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.



Page 1 of 1

செமினி சட்டமன்றத் தொகுதியில் தேமு வெற்றிக்கான அறிகுறி தெரிகிறது நஜிப் பிரச்சாரம்



செமினி, பிப். 25-

செமினியில் தேசிய முன்னணி வெற்றிக்கான அறிகுறி முன்கூட்டியே தெரிகிறது என்று முன்னாள் பிரதமர் நஜிப் கூறுகிறார்.

செமினி இடைத்தேர்தல் தேசிய முன்னணி வேட்பாளர் ஸக்காரியா ஹனாபிக்காக பிரச்சாரம் செய்துவரும் நஜிப், செமினியில் தேசிய முன்னணி வெற்றிபெறும் என்பதற்கான அறிகுறிகள் தெரிவதாகக் கூறினார்.

நேற்று முன்தினம் இரவு தாமான் தாசேக் கெசுமாவில் சுமார் ஆயிரம் பேரடங்கிய கூட்டத்தில் உரையாற்றிய நஜிப், உயர் தலைவர்கள் பொருளாதார அமைச்சர் அஸ்மின் அலி, சிலாங்கூர் மந்திரி பெசார் அமிருடின் ஷாரி போன்றோர் கலந்துகொள்ளும் நம்பிக்கைக் கூட்டணி கூட்டங்களைவிட தேசிய முன்னணி நிகழ்ச்சிகளுக்கு வரும் கூட்டம் அதிகம் என்றார்.

அஸ்மின் பிரச்சாரம் செய்ய வருவதற்கே பயமாக உள்ளது என்கிறார். எனக்குப் பயமில்லை. இந்த அளவு வரவேற்பு அமிருடினுக்குக் கிடைத்ததா என்பதும் எனக்கு உறுதியாக தெரியவில்லை.

இங்கே நாம் தாமான் தாசேக் கெசுமாவில் இந்த நிகழ்ச்சியை நடத்துகிறோம். ஆயிரத்துக்கும் மேற்பட்டவர்கள் வந்திருக்கிறார்கள். அமிருடின் கூட்டத்தில் பல நாற்காலிகள் காலியாக இருக்கக் கண்டேன். இதன் பொருள் என்ன? நாம் வெற்றிபெறப் போகிறோம் என்பதற்கான அறிகுறிதான் இது என்றார் நஜிப்.